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Geachte heer, mevrouw, 

Voor de vergadering van juni leggen we u een voorstel voor om een krediet 
beschikbaar te stellen voor de aanleg van een pupillenkunstgrasveld op 
sportpark Stadspark. Vooruitlopend op uw besluitvorming hebben we 
besloten alvast te beginnen met de uitvoering. We informeren u hierbij over 
de redenen daarvoor. 

In februari hebben we uw raad geinformeerd over de sportcarrousel (brief met 
keimierk OS13.4068725): FC Groningen gaat haar trainingscomplex 
realiseren op sportpark Corpus Den Hoom en vertrekt van het Europapark, 
het NoorderpoortcoUege gaat op het Europapark samen met de gemeente een 
nieuwe sporthal bouwen en op de plek van sporthal de Wijert komt een 
nieuwe spelhal. 
Om de sportcarrousel in beweging te krijgen is het nodig dat sportclub 
Gronitas van sportpark Corpus den Hoom verhuist. Na een lang 
onderhandelingsproces, leidend tot een kort geding, heeft Gronitas ervoor 
gekozen om te fiiseren met voetbalvereniging De Vogels. Wij kuimen 
hiermee instemmen. De fusieclub gaat op sportpark Stadspark spelen, waar 
De Vogels nu al speelt. 

De huidige situatie op sportpark Stadspark is nog niet toereikend voor de 
komst van Gronitas. Het is daarom noodzakelijk dat het huidige oefenveld op 
sportpark Stadspark vervangen wordt door een pupillenkunstgrasveld om de 
trainingscapaciteit te vergroten. We leggen in juni een voorstel aan u voor om 
daarvoor een investeringskrediet beschikbaar te stellen. 

De afspraken tussen Gronitas/De Vogels en de gemeente zijn vastgelegd in 
een vaststellingsovereenkomst. Een van de punten die daarin zijn afgesproken 
is dat de gemeente ten behoeve van de fiisieclub voor 1 September 2014 een 
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pupillenkunstgrasveld zal realiseren op sportpark Stadspark. Dit was voor de 
clubs een belangrijk punt, omdat anders de veldcapaciteit voor wedstrijden en 
trainingen ontoereikend is. 

Gezien het belang van de voortgang hiervan hebben wij voomitlopend op de 
besluitvorming in uw raad besloten alvast met de uitvoering te begiimen. 
Zouden wij het besluit van uw raad hebben afgewacht, dan zou de kans groot 
zijn geweest dat de afgesproken opleverdatum niet zou zijn gehaald. 

We vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geinformeerd. 
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